

CLOCKWISER

Time is running out...



RASPUTIN

CLOCKWISER

Time is running out...

Clockwiser is an infuriating, addictive, unputdownable puzzle game with over 100 levels of mind-bending fun.

Clockwiser macht Spass, ist komplex, kann zur Sucht werden, ist eine echte Herausforderung - und ein Puzzlespiel der Extraklasse mit über 100 Levels!



Clockwiser even has its own built-in editor - so you really can get your own back. Numerous sound effects, huge sound track (PC versions are Soundblaster, AdLib and UltraSound compatible).

Clockwiser verfügt sogar über einen eingebauten Editor - für ganz gemeine Levels - und tolle Soundeffekte und Musik (die PC Version ist Soundblaster, AdLib und UltraSound kompatibel).



Just make the left hand side of the screen match that on the right. Sounds easy? You'll need to move 'em, beam 'em up, use bombs (carefully does it), cope with self-generating diamonds and more!

Die Aufgabe: die linke Seite des Bildschirms soll der rechten gleichen. Einfach? Bewege, bombadiere, beame und verliere Deine Nerven nicht!



RASPUTIN

Rasputin Software.
38-40 High Street, Green Street Green,
Orpington, Kent BR6 6BJ. England.
Tel: +44 (0) 689 850770



MADE IN ENGLAND